
  Zápis č. 05/2020 

z jednání Komise pro životní prostředí a zeleň ze dne 30.09.2020 

Přítomni:  

Členové komise: L. Pousková, P. Nebáznivá, Bc. M. Šantrůčková, J. Šimůnek 

Omluven: Bc. M. Jisl 

Ostatní: Ing. P. Bednář, Ing. J. Konhefr 

 

Program:  

Jednání komise zahájila předsedkyně komise L. Pousková a předložila následující návrh programu 

jednání:      

1. Zákon o odpadech  

2. Informace o bodech z jiných komisí (Resort Senior 2020, studie za poliklinikou, 

rekonstrukce zdi Grešulovi)  

3. Úkoly od města a rady 

4. Vánoční strom 

5. Ostatní, diskuze 

 

Program byl všemi hlasy odsouhlasen a jednání probíhalo dle schváleného programu. 

            

Projednávání programu 

K bodu 1: Členové komise byli seznámeni s přípravou zákona o odpadech. 

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 4 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Usnesení č. 10 

Komise pro životní prostředí a zeleň bere na vědomí informaci o připravovaném zákonu o odpadech, 

který zavede do českého právního řádu odpadovou legislativu EU. 

 

K bodu 2: Členové komise byli seznámeni s následujícími projekty, které byly projednány v jiných 

komisích: 

1. Resort Senior 2020. 

2. studie za poliklinikou. 

3. rekonstrukce zdi Grešulovi.  

      

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 4 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Usnesení č. 11 

Komise pro životní prostředí a zeleň bere na vědomí připravované projekty ve výše zmíněných 

lokalitách.  

 

K bodu 3: Úkoly od města a rady města. Předsedkyně komise a členové žádají o vetší spolupráci a 

více bodů k jednání ze strany města. Dále komise žádá o vznešení dotazu na budoucnost bývalého 

fotbalového hřiště Polaban Nymburk v lokalitě Habeš a možnost nahlédnou do projektové 

dokumentace na revitalizaci terasy Eliška a přilehlého parku před ZŠ Tyršova.  

 



K bodu 4: Členům komise byla navržena možnost podílet se na výběru vánočního stromu, který bude 

zdobit Náměstí Přemyslovců v adventním čase, dále byla komisi podána informace o výměně zeleně 

na Náměstí Přemyslovců z důvodu rekonstrukce plynového potrubí. 

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 4 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Usnesení č. 12 

Komise pro životní prostředí a zeleň souhlasí s účastí členů při výběru vánočního stromu a bere na 

vědomí výměnu zeleně na náměstí.  

 

K bodu 5: Člen komise J. Šimůnek navrhl označit nově vysazený strom v blízkosti radnice pamětní 

cedulí poukazující na 690. výročí úmrtí Elišky Přemyslovny. Předsedkyně komise dále poukázala na 

fakt, že stále nebyl vybrán nový člen komise za odstoupivšího Jaroslava Vajnlicha.    

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                      

  Lenka Pousková v.r.  

                                                                                                                        předseda komise 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Bednář 

 

 

Příloha: Prezenční listina 

                

Zápis ověřil a svým podpisem stvrdila předsedkyně komise: Lenka Pousková 


